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30 marca 2021 r.
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnic-
twem posła Wiesława Szczepańskiego (Lewica), przewodniczącego Komisji,                      
rozpatrzyła:

– wniosek o powołanie podkomisji stałych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat i Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Wiesław Szczepański (Lewica):

Minęła 9.00. Otwieram posiedzenie Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych. Infor-
muję, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane przez marszałek Sejmu na podstawie 
art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu. Tematem posiedzenia będzie rozpatrzenie wniosku 
o powołanie podkomisji stałych. Uprzejmie informuję, iż posiedzenie będzie prowadzone 
z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewa-
nie się na odległość. W związku z powyższym chciałbym dokonać sprawdzenia kworum. 
Bardzo proszę osoby będące na sali o zalogowanie się do czytnika, a osoby będące poza 
salą o uruchomienie iPadów i przygotowanie ich do głosowania. Sekretariat bardzo pro-
szę o przygotowanie urządzenia do głosowania. Bardzo proszę o wyświetlenie tablicy 
do głosowania. Państwa obecnych na sali  i poza  salą proszę o naciśnięcie dowolnego 
przycisku. Bardzo prosimy pana posła o wyciszenie  telefonu. Zamykam głosowanie. 
Proszę o wyświetlenie wyników. Myślę, że osoby, które nie zdążyły się zalogować będą 
miały taką możliwość, bo będziemy mieli jeszcze jedno głosowanie. Wtedy będzie również 
możliwość sprawdzenia kworum. Stwierdzam, że głosowało 31 posłów. Zatem Komisja 
posiada kworum.
Tak jak wspomniałem na początku, przedmiotem dzisiejszego posiedzenia jest roz-

patrzenie wniosku o powołanie podkomisji stałych. Czy są uwagi do porządku obrad? 
Nie słyszę.
Szanowni państwo, przechodzę do realizacji planu wynikającego z porządku obrad. 

Prezydium Komisji po dwóch spotkaniach podjęło decyzję o tym, iż chcielibyśmy powołać 
4 podkomisje stałe: do spraw obywatelskich, cudzoziemców i migracji, do spraw funk-
cjonowania zarzadzania kryzysowego, do spraw modernizacji  i rozwoju policji, Straży 
Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służby Ochrony Państwa oraz do spraw roz-
woju i promocji ochotniczych straży pożarnych. W związku z tym, jeśli państwo chcą, 
to sekretariat Komisji dysponuje ewentualną propozycją czym miałyby się zajmować 
poszczególne podkomisje. Otwieram dyskusję. Jeśli ktoś z państwa chciałby zabrać głos, 
to bardzo proszę.
Nie słyszę zgłoszeń. Szanowni państwo, wobec wyczerpania dyskusji, bo nikt nie 

chciał  zabrać  głosu,  bardzo proszę  o przystąpienie do głosowania. Procedura będzie 
wyglądała następująco: jeśli dziś podejmiemy decyzję o wystąpieniu do prezydium Sejmu 
w sprawie powołania podkomisji, bardzo bym prosił, aby do 10 kwietnia, jeśli taką zgodę 
otrzymamy – ale mam nadzieję, że moi koledzy z prezydium porozmawiają z panią mar-
szałek, rozmowy w tym zakresie już były – zostały przez poszczególne kluby zgłoszone 
propozycje osobowe. Podkomisje będą dziewięcioosobowe. W ich składzie będzie zasia-
dało pięciu przedstawicieli Prawa i Sprawiedliwości, dwóch przedstawicieli Koalicji Oby-
watelskiej, po jednym przedstawicielu Polskiego Stronnictwa Ludowego i Lewicy. Bar-
dzo bym prosił, aby do 10 kwietnia poszczególne kluby przedstawiły propozycje swoich 
przedstawicieli w poszczególnych podkomisjach, abyśmy jako prezydium wraz z klubami 
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mogli dokonać ewentualnych przesunięć, gdyby się okazało, że trzeba zmienić parytety 
osobowe, albo jeśli okaże się, że ktoś chce być w podkomisji i z jakiegoś klubu pojawią 
się osoby ponadparytetowe. Chcemy mieć trzy dni przed ewentualnym posiedzeniem 
Komisji na dokonanie uzgodnień wraz z przedstawicielami poszczególnych klubów, aby 
skład osobowy był ustalony. Jak powiedziałem, składy będą dziewięcioosobowe. Rozma-
wiałem z wiceprzewodniczącymi i chcielibyśmy, aby był jeden przewodniczący i dwóch 
wiceprzewodniczących. Jak wiemy, wiceprzewodniczący nie są odpłatni, ale  to dobre 
dla prac podkomisji. Tam gdzie przewodniczący byłby z Prawa i Sprawiedliwości, wice-
przewodniczący byliby z opozycji, a tam gdzie przewodniczący byłby z opozycji, dwóch 
wiceprzewodniczących byłoby z Prawa i Sprawiedliwości. Czy wstępnie jest zgoda? Nie 
słyszę sprzeciwu.
Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za wnioskiem prezydium Komi-

sji o wystąpienie do prezydium Sejmu w sprawie powołania podkomisji stałych Komisji 
Administracji i Spraw Wewnętrznych? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Zamykam głosowanie. Proszę o podanie wyników.
Głosowało 29 posłów. Za było 29. Stwierdzam, że Komisja jednogłośnie przyjęła wnio-

sek o wystąpienie do Prezydium Sejmu w sprawie powołania podkomisji stałych.
Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad. Czy s a jakieś pytania w sprawach różnych 

lub uwagi? Nie słyszę. Zamykam posiedzenie Komisji. Ponieważ nie zobaczymy się już 
do świat, życzę paniom i panom posłom oraz sekretariatowi zdrowych i spokojnych świąt 
i abyśmy w zdrowiu się po nich spotkali. Wszystkiego najlepszego.


